

T1

Calendar

Fri, May 17

AP Tests (see [Calendar](#))

AAR Celebratory Showcase, 6 PM, Paly Library

Spring Jazz Concert, 7:30 PM, Spangenberg

Sat, May 18

Prom, 7-11 PM, buses load at Gunn

Mon, May 20

Spring Band Concert, 7 PM, Spangenberg

Tue, May 21

Spring Orchestra Concert, 7 PM, Spangenberg

Wed-Fri, May 22-24

Senior Finals

Wed, May 22

Spring Sports Awards, 6 PM, Titan Gym

Senior Awards Night, 7 PM, Spangenberg

Thu, May 23

Spring Choir Concert, 7:30 PM, Spangenberg

Sun, May 26

Baccalureate, 2 PM,

Mon, May 27

NO SCHOOL - Memorial Day

Tue-Fri, May 28-31

Finals Alternate Schedule (see [Calendar](#))

Wed, May 29

Graduation Rehearsal & Senior Picnic, 8 AM

Thu, May 30

Graduation, 5 PM

Grad Night Party, 8 PM

Fri, Jun 1

LAST DAY OF SCHOOL - 12:10 PM Dismissal

5月17日星期五 AP测试 (见日历Calendar)

AAR庆祝展, 下午6 PM, Paly图书馆 春季爵士音乐会, 晚上7 : 30 PM, Spangenberg

5月18日星期六Prom舞会, 7-11 PM, Gunn汽车停靠地点集合

5月20日星期一 春季乐队音乐会, 晚上7 PM, Spangenberg

5月21日星期二 Spring Orchestra音乐会, 晚上7 PM, Spangenberg

5月22日至24日周三至周五 12年级期末考试

5月22日星期三 春季运动奖, 下午6PM, Titan健身房

高级颁奖晚会, 晚上7PM, Spangenberg

5月23日星期四 春季合唱团音乐会, 晚上7 : 30 PM, Spangenberg

5月26日星期日 毕业学位仪式, 下午2 PM,

5月27日星期一 学校无课 - 阵亡将士纪念日

5月28日至31日 期末考试补考时间 (见日历 Calendar)

5月29日星期三 上午8AM毕业礼排练和12年级野餐
5月30日星期四 毕业典礼 下午5PM
毕业之夜派对 晚上8PM
6月1日星期五 本学期最后一天上课- 下午12:10放学

Gunn

T2 Jasmine

Gunn Choir Spring Concert and Awards

*Thu, May 23, 7:30 PM,
Spangenberg*

In a concert of works by Palestrina, Duruflé, Bardos, Stephen Paulus and Moses Hogan, the Gunn choirs serenade the graduating class of 2019 as they prepare for their upcoming singing tour of Rome and Florence. Tickets: \$7 Adults, \$5 Students.

Gunn春季合唱团演出和颁奖

周四, 5月23号, 晚上7:30
Spangenberg

在Palestrina, Duruflé, Bardos, Stephen Paulus和Moses Hogan的作品音乐会上, Gunn合唱团在2019年的毕业班上为他们即将到来的罗马和佛罗伦萨歌唱之旅做准备。门票: 7美元成人, 5美元学生。

Titan Café Brunch Donations Needed

The Wellness Center is asking for brunch donations for the semi-annual Titan Café Staff Appreciation Brunch during finals on Wednesday, May 29, and Thursday, May 30, in the Staff Lounge. If you are interested in dropping off brunch donations, please [sign up here](#). You can drop off non-perishable items before May 29, or you can drop off perishable items from 7:30 AM to 12 PM both days.

TitanCafé早午餐捐赠需要

健康中心将于5月29日星期三和5月30日星期四期末考试期间为老师在职员休息室举行为半年一次的TitanCafé员工感谢早午餐, 并且希望大家提供早午餐捐款。如果您有兴趣早午餐捐款, 请在此处注册[sign up here](#)。您可以在5月29日之前放下不易腐烂的物品, 或者您可以从上午7:30到下午12点将易腐物品放下。

Emily

Volunteers Needed to Serve Snacks During Finals

Wed-Thu, May 29-30, 9-10:30 AM

The Gunn PTSA will be serving bagels with cream cheese, snacks and fruit during brunch on Wednesday and Thursday of finals week. We need 60 parent volunteers to help serve our kids on Wednesday and/or Thursday from 9:00 to 10:30 AM. [Sign up here](#). We will provide gloves, tables cloths and knives. Please bring closed toe shoes and hat/cap to keep it clean. No parking permit needed. Meet outside the main office. Thank you for helping out our kids during finals!

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

AAR and CCE Celebratory Showcase

Fri, May 17, 6-8 PM, Palo Alto High School, Library, 50 Embarcadero Rd, Palo Alto

Please join us in celebrating our students' Advanced Authentic Research (AAR) and CTE pathway program projects at the Curriculum & Career Education Celebratory Showcase. The Celebratory Showcase is an opportunity for our students to present their projects across the 15 CTE industry sectors. Come see inspiring student work from Auto Tech, Computer Science, Culinary Arts, Early Childhood Development, Engineering and Robotics, FBLA and DECA, Industrial Technology, AAR, AP Capstone, Media Arts, Social Justice Pathway, and more.

总决赛期间需要志愿者为小吃服务

Wed-Thu, 5月29日至30日, 上午9-10:30

Gunn PTSA将在周三和周四的决赛周期间为早午餐提供奶油芝士, 小吃和水果的百吉饼。我们需要60名家长志愿者在周三和/或周四的9:00到10:30为孩子们提供帮助。在此注册。我们将提供手套, 桌布和刀具。请带上封闭的鞋头和帽子/帽子以保持清洁。不需要停车许可证。在总公司外面见面。感谢您在决赛期间帮助我们的孩子!

从以前的问题:

AAR和CCE庆祝展示

5月17日, 下午6-8点, Palo Alto高中, 图书馆, 50 Embarcadero Rd, Palo Alto

请加入我们, 在课程和职业教育庆祝展示中庆祝学生的高级真实研究 (AAR) 和CTE途径项目。庆祝展示会让我们的学生有机会在15个CTE行业中展示他们的项目。来看看Auto Tech, 计算机科学, 烹饪艺术, 儿童早期发展, 工程和机器人, FBLA和DECA, 工业技术, AAR, AP Capstone, 媒体艺术, 社会正义衔接课程等鼓舞人心的学生作品。

T4 Caroline Liu 2020

Spring Sports Awards Ceremony & Senior Night

Wed, May 22, 6 PM, Titan Gym

Come out and celebrate our Spring athletes at the Spring Sports Awards Ceremony, with a special recognition to our graduating Seniors. The Ceremony will be held on Wednesday, May 22nd at 6 PM in Titan Gym! The Seniors will be recognized at the beginning of the ceremony so Seniors and their families, please be on time. All of our athletes have worked very hard

this season and it shows. We have had an incredible season of success, so come out to show your appreciation for our dedicated Titan athletes. A reception, with refreshments, will be held immediately following the

ceremony. Great job Titans!

春季运动奖颁奖典礼和毕业生之夜

周三, 5月22日傍晚6点, Titan Gym

请来参加春季运动颁奖典礼, 表彰我们的春季运动员, 特别是我们即将毕业的运动员。颁奖典礼将于周三5月22日傍晚6点在Titan Gym举行! 毕业生将在仪式开始时首先得到表彰, 所以请他们和家人准时出席。这个春季我们所有的运动员都非常努力, 这才有了一个令人难以置信的成功赛季, 请来参加这个典礼表达我们对这些投身运动的Titans的感激之情。颁奖仪式之后在接待处将提供茶点。太棒了, Titans!

Fall Sports Practice/Tryout Dates are Available

Cheer

Mon, Aug 12, 5 PM, Bow Gym

Coach: Jazmyn Turner, jazmynturner33@gmail.com

Cross Country, Co-ed

Tue, Aug 13, after school at the track

Coach: Michael Granville, granvillefit@gmail.com

Football, Co-ed

Fri, Aug 9, 6 PM, meet in the weight room

Coach: Jason Miller, jasmiller@pausd.org

Golf, Girls

Mon, Aug 12, 4-6:30 PM, Baylands Golf Course

Coach: Chris Redfield, credfield@pausd.org

Volleyball, Girls

Fri, Aug 9, 4 PM, Titan Gym

Coach: Baiba McGibben, bmcgibben@stifel.com

Water Polo, Boys

Fri, Aug 9, 8-10 AM and 12-2 PM, Titan Pool

Coach: Jamie Olson, jsmeolson@gmail.com

Water Polo, Girls

Fri, Aug 9, 9 AM-12 PM, Titan Pool

Coach: Chris Ford, cford.lilSPORT@yahoo.com

秋季运动练习/选拔日期公布

啦啦队

星期一, 8月12日, 下午5点, Bow Gym

教练: Jazmyn Turner, jazmynturner33@gmail.com

越野, 男女混合

星期二, 8月13日, 放学后在赛道上

教练: Michael Granville, granvillefit@gmail.com

橄榄球, 男女混合

星期五, 8月9日下午6点, 在举重室见面

教练: Jason Miller, jasmiller@pausd.org

女子高尔夫

星期一, 8月12日, 下午4-6:30, Baylands高尔夫球场

教练: Chris Redfield, credfield@pausd.org

女子排球

星期五, 8月9日下午4点, Titan Gym

教练: Baiba McGibben, bmcgibben@stifel.com

男子水球

星期五, 8月9日, 上午8-10点和下午12-2点, Titan Pool

教练: Jamie Olson, jsmeolson@gmail.com

女子水球

星期五, 8月9日, 上午9点至中午12点, Titan Pool

教练: Chris Ford, cford.lilSPORT@yahoo.com

T5 Danny

Announcing: New Parent Reps for Gunn Site Council

We are pleased to announce that **Jade Chao** and **Anne Marie Hallada** were the top two vote recipients and have been elected to a 2-year term (2019-2021) on the Gunn Site Council. They join Glynn Edwards and Mudita Jain representing Gunn parents on Site Council. Erica Agiewich is the Site Council Parent

Alternate for 2019-20. The parent alternate serves on Site Council for one year in case one of the four parents must leave his/her position before his/her term is up, or if one of them cannot attend a meeting.

Your Help Needed for Next Year's Back-to-School Events & More

We rely on parent volunteers to help out with Back-to-School events in August and in a variety of other positions throughout the year. Please take a look at these signups and help where you can!

[Opening Days Volunteering](#)

Help us get our students back to school. There are a wide variety of things to do here including handing out textbooks, handing out packets, helping with photos...We need your help!

[PTSA Event Chairs](#)

WANTED: Great people are needed to help run events at Gunn for the 2019-20 school year. You will work with the PTSA to help coordinate awesome events. New ideas welcomed!

[College and Career Counseling Volunteers](#)

You will be placed on an email list for helping if available, with College and Career Center projects, shifts that need filling, the College Fair, evening CCC events...You will be added to the College and Career Center UpToUs group and will hear about upcoming or needed volunteer spots. Thank you!

[Gunn Library Volunteers](#)

Add yourself to an UpToUs group for occasional help in the Library. Mostly, they need help repairing books and sometimes reshelving, but other projects happen too. You will work with Daljeet and Megan in the Library.

公告 : Gunn Site Council的新家长代表

我们很高兴地宣布, Jade Chao和Anne Marie Hallada是得到选票最多的两位选民, 他们将协助Gunn Site Council进行工作, 为期两年(2019-2021)。他们将会加入Glynn Edwards和Mudita Jain代表Gunn父母在Site Council进行他们的工作。 Erica Agiewich是2019-20-20年的网站委员会父母候补。如果四个父母中的一个必须在他/她的任期结束之前离开他/她的位置, 或者其中一个人不能参加会议, 她将会代理离开的职位, 任期最长为一年。

我们需要您帮助我们明年的返校活动和其他职位的认知

我们将会依靠家长志愿者组织8月份的返校活动以及全年的各种其他职位和事情。如果您有兴趣, 请在此注册!

[开放日志愿者](#)

帮助我们让已经毕业的学生返校。这将会是一份忙碌的工作。具体包括分发教科书, 分发数据包和帮忙拍照等等。我们需要你的帮助!

[PTSA活动椅](#)

招募: 在2019-2020学年, Gunn需要志愿者帮忙举办活动。您将与PTSA合作, 帮助协调重要的事件。我们欢迎新的创意!

[升学顾问志愿者](#)

您的名字和邮箱地址将会在电子表中显示(如果可用)需要帮助的事情将会是大学和职业中心项目, 需要填写的班次, 学院交易会, 晚间CCC活动.....您将被添加到学院和职业中心UpToUs小组并将被分配到需要的志愿者点。谢谢合作!

[Gunn图书馆志愿者](#)

加入UpToUs小组以便帮助图书馆进行工作。大多数情况下，他们需要帮助修复书籍，有时需要整理书架，也有一些临时的状况。您将在图书馆与Daljeet和Megan合作。

T6 Richard Liu

Gunn Back-to-School Packet is going ONLINE

The Gunn Back-to-School Packet will be online this year, giving you the option to fill out all forms online and pay for items/make donations by credit card. **Printed packets will not be mailed this year.** You will receive an email in advance of the August 5th Back-to-School Packet opening date, giving instructions on how to find it. You can also find the link on both the Gunn and PTSA websites. The Online Back-to-School Packet will have more information about starting the school year than the previous printed packets. Also, filling out the forms online should save parents time with the paperwork.

Prefer a printed Back-to-School Packet or to **pay by check or cash**? You will be able to download the Back-to-School Packet and print the pages you need and return them to Gunn. Alternatively a few packets will be made available for pick-up at the Gunn front office.

Going online will **save Gunn and the PTSA** over *\$6,000 in mailing costs, 75,000 sheets of paper, and 500 person hours!*

Gunn 返校信息将出电子版

Gunn 返校信息 (Back-to-School Packet) 将于今年上线，让您可以在线填写所有表格并通过信用卡付款/捐款。今年不再邮寄打印的资料。8月5日开始可以下载返校资料之前您将收到一封电子邮件，说明如何找到链接。您还可以在Gunn和PTSA网站上找到该链接。电子版返校信息比往年打印的版本内容更丰富，此外，在线填写表格还可以节省家长的时间。

如果您还是喜欢打印的版本或者需要用支票或现金支付，您可以下载并打印所需页面，填好后交回学校。另外，在Gunn前台办公室将少量提供一些打印的版本。

电子版将为Gunn和PTSA节省超过6,000美元的邮寄费用，75,000张纸和500小时的人工！

PAUSD & PTAC

Edward

PTAC General Association Final Meeting & Spring Training

Wed, May 22, 9 AM, District Office, 25 Churchill, Palo Alto

PTAC will have its final meeting for the general association at 9 AM on May 22nd, followed by Spring Training at 10:30 AM. Congratulations to all 17 of our PTAs for electing their new members to serve and to the new members for their willingness to step up. All 17 unit PTA Presidents, EVPs, Secretaries, VPs and Collaborative Committees will have an opportunity to meet in small groups and learn about important items for their offices and roles for next year. Please join us for a group photo under our new PTAC banner in front of the District Office at 25 Churchill Ave.

Didn't Get Enough Tacolicious Earlier in the Year?

Monday nights in May, 632 Emerson St., Palo Alto, CA 94301

PTAC (which includes all the schools, so please go eat...) gets a percentage of cash totals, along with Greene MS, from customers who eat out on Monday nights at Tacolicious Palo Alto. Help support our schools and local businesses -- it's now so easy to get a quick Monday meal (eat in or take out). Thank you to Audrey Gold and Kory Cogdill and the Palo Alto Chamber of Commerce (Iris Chen) for putting this together. [See restaurant website.](#)

PTAC总会最后会议和春季培训

5月22日星期三上午9点，地区办事处，25丘吉尔，帕洛阿尔托

PTAC将在5月22日上午9点举行一般协会的最后一次会议，然后在上午10:30举行春季培训。祝贺我们所有17个PTA选择新成员服务，并祝贺新成员愿意加强。所有17个单位PTA主席，执行副总裁，秘书，副总裁和协作委员会将有机会以小组形式会面，并了解明年的办公室和角色的重要项目。请加入我们，在丘吉尔大街25号的民政事务处前面的新PTAC横幅下合影。

这一年早些时候没有获得足够的Tacolicious？

5月的周一晚，632 Emerson St., Palo Alto, CA 94301

PTAC（包括所有学校，所以请去吃饭.....）与周一晚上在Tacolicious Palo Alto外出就餐的顾客一起获得现金总量的百分比以及Greene MS。帮助支持我们的学校和当地企业 - 现在可以轻松获得周一快餐（吃饭或外卖）。感谢Audrey Gold和Kory Cogdill以及Palo Alto商会（Iris Chen）将这些结合起来。查看餐厅网站。

T8 Richard Liu

****NEW** PAUSD Annual Update/Registration**

All parents were sent instructions on doing their annual update and registration. These were sent via Infinite Campus to the email you have on file with the district. If you have not completed your update, please look in your email inbox/junk/spam for an email with the subject line "Single sign-on, Annual Data Update, & CAASPP Score delivery" dated Monday May 6 from Derek Moore.

Parents/caregivers must complete this process by June 30, 2019. If you need assistance with this, please submit a request via [Let's Talk](#) on our website or leave a message at (650) 665-5320, or contact Derek Moore at dmoore@pausd.org.

****新** PAUSD年度数据更新/注册**

学区向所有家长发送了关于进行年度数据更新和注册的说明，这是通过您留存在Infinite Campus的电子邮件发送的。如果您尚未完成更新，请查看您的电子邮件收件箱/垃圾邮件，查看主题为“单点登录，年度数据更新和CAASPP分数传递”的电子邮件，日期为5月6日星期一，来自Derek Moore。家长/照管人员必须在2019年6月30日之前完成此过程。如果您需要帮助，请通过我们网站上的Let's Talk提交请求或在 (650) 665-5320留言，或者通过dmoore @ pausd.org 联系Derek Moore。

****NEW** PAUSD Climate Survey**

All parents were sent an email encouraging them to participate in the 2019 PAUSD Family Climate Survey. This email was sent through by Don Austin (via Qualtrics) to the email address you have on file with the district. This survey is different from surveys in the past, and we ask that you take the time to fill out the survey; it should take about 10-15 minutes. The survey can be taken in Spanish and Mandarin as well. Follow this link to the Survey: [Take the Survey](#).

****新** PAUSD状况调查**

所有家长都收到了一封电子邮件，鼓励大家参加2019年PAUSD家庭状况调查。这封电子邮件是由学监Don Austin（通过Qualtrics）发送到您在学区存档的电子邮件地址。这次的调查与以往的调查不同，我们请您抽出时间填写调查表；应该只需要大约10-15分钟。调查也可以用西班牙语和普通话版本完成。点击此链接进入调查: [Take the Survey](#)。

T9 Jane

Additional PAUSD/PTAC Links

[Superintendent Weekly Board Updates](#): Read Dr. Don Austin's Weekly Board Update, published new each Friday.

[Summer Camps Info](#): Camp providers listed on this page host activities/summer camps at PAUSD Schools, and pay rental fees to our district that help defray the cost of running our schools while providing local opportunities for our kids. PTA Council does not endorse one camp over another. Please contact the [PTAC Webmaster](#) to recommend updates to this information. There is no charge to providers to be listed.

其他PAUSD / PTAC链接

[主管周刊更新](#)：阅读Don Austin博士的每周董事会更新，每周五发布新内容。

夏令营信息：本页列出的营地提供者在PAUSD学校举办活动/夏令营，并向我们的学区支付租金，这有助于支付我们学校的运营成本，同时为我们的孩子提供当地机会。PTA委员会并不支持一个阵营而不是另一个阵营。请联系[PTAC网站管理员](#)以推荐此信息的更新。提供商列出是免费的。

Community

Help Kids in Grades K-5 with Reading, Writing, Math Next Year

Sign up to volunteer in September to work with K-5 students attending school in East Palo Alto and eastern Menlo Park. Just an hour a week, and you can make a real difference in a student's life. You'll go to the same classroom for an hour every week during the school year to help with reading or math. Studies show that you will make real change in a community where over 80% of students are performing below grade level. We provide training and coordination. Info and sign up, visit www.allstudentsmatter.org or Director Keri Tully at keri@allstudentsmatter.org.

社区

帮助孩子们在K-5年级阅读，写作，数学明年

9月份报名参加志愿者活动，与在东帕洛阿尔托和东部门洛公园上学的K-5学生一起工作。每周只需一个小时，您就可以为学生的生活带来真正的改变。在学年期间，您将每周去同一个教室一个小时，以帮助阅读或数学。研究表明，您将在一个超过80%的学生表现低于年级水平的社区中进行真正的改变。我们提供培训和协调。信息和注册，请访问www.allstudentsmatter.org或导演Keri Tully，电子邮件地址为keri@allstudentsmatter.org。

T10 Hannah

Palo Alto Art Center Art Camps

Palo Alto Art Center offers art camps for all school-aged children K-12.

Unleash the creativity in your child by signing up for one of our week-long summer camps. We offer camps in painting, printmaking, mixed media, photography, and sculpture, starting June 10. Camps are held Monday-Friday at 9-11:30 AM and 12:30-3 PM at the Art Center (1313 Newell Road) and the Mitchell Park Community Center (3700 Middlefield Road). Please review the [Enjoy! Summer Camp](#) catalog for camp schedule and information. Questions? Please contact Rebecca Passarello (rebecca.passarello@cityofpaloalto.org or 650-617-3509).

Palo Alto 艺术的夏令营

Palo Alto Art Center 有艺术的夏令营给学生从 K-12.

我们的画画夏令营很好玩！可以释放你的小孩的创造力。在六月十号开始，我们有绘画，版画，混合媒体，摄影和雕塑的课。夏令营是星期一到星期五在 9-11:30 AM 和 12:30-3 PM 在 1313 Newell Road 和 3700 Middlefield Road。如果你想要令营的更多信息，可以看 [这里](#)。如果你有问题，找 Rebecca Passarello 在 rebecca.passarello@cityofpalo.org 或者 650-617-3509.

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

National River Cleanup Day - Volunteer Hours for High Schoolers Available

Sat, May 18, 9 AM-12 PM, Matadero or Adobe Creek, Palo Alto

The City of Palo Alto is hosting two Cleanup sites--Matadero (site 17) and Adobe (site 16) to clean up litter in the Baylands. Please go to www.cleanacreek.org to sign up and be sure to bring your waivers. Three hours of community service will be available. Some sites are not available to students under the age of 16, so please check details on our website.

从之前的通讯：

国家河清理日 - 中学们可以拿到志愿者时间

星期六, 五月十八号, 9 AM-12 PM, Matadero 或者 Adobe Creek, Palo Alto

Palo Alto 会主办两个地方去清河 -- Matadero 和 Adobe 在 Baylands。可以到 www.cleanacreek.org 去注册和记得要带你的豁免。同学们会拿到三个小时的社区服务。游学地方不让同学们小于十六岁所以要去我们的网站去看。

T11 Sonia

Wanted: Students Who Love Art

Ongoing, Pacific Art League, 668 Ramona St, Palo Alto

Pacific Art League is looking for Gunn or Paly students with a passion for the arts to volunteer at our downtown Palo Alto gallery and art school. Volunteering at PAL is a great way to get hands-on experience in the arts, meet new people and get in your volunteer hours. PAL needs volunteers to: assist with art classes, workshops, special events and First Friday opening receptions; help with exhibition installation; assist summer camp instructors; help with various office and tech support needs; and more. For more information or to sign up, please contact our volunteer manager, Yogita Kandpal at yogita@pacificartleague.org or call (650) 321-3891.

想要：热爱艺术的学生

正在进行, 太平洋艺术联盟, 668 Ramona St, Palo Alto

太平洋艺术联盟正在寻找对美术有热情的冈恩高中或帕罗阿尔托高中的学生来我们市中心的帕罗阿尔托美术馆和艺术学校做志愿者。在太平洋联盟做志愿者是一个获得艺术方面实践经验, 结识更多人, 和获得志愿者时间的一个绝佳方案。太平洋艺术联盟需要志愿者来: 协助美术课, 工作室, 特殊活动和首次星期五营业接待, 帮忙布置展览, 帮助夏令营指导员, 帮助不同的部门和在需要的时候提供技术上的支持, 以及其他。请通过yogita@pacificartleague.org或致电 (650) 321-3891来联系我们的志愿者管理Yogita Kandpal获得更多信息或报名。

Build Your Own Gap Year

More U.S. students are taking a gap year before pursuing higher education. Gap years help young people clarify their college and career interests and develop a better sense of purpose. [AFSNext](#) Specialists explain all the ways you can grow, learn, and give back in our Gap Year Webinar recording. Only 20 minutes long, it's the perfect snapshot to learn all about how to build your own gap year. Call (877) AFSN-NEXT, or email info@afsnnext.org.

打造你自己的间隔年

越来越多的美国学生开始在接受更高的教育之前体验间隔年。间隔年可以帮助年轻人明确他们的大学和职业兴趣以及拥有更强的目的性。在我们的间隔年网络研讨会录像里, [AFSNext](#)的专家们解释了所有让你成长, 学习, 和回报的方法。只要二十分钟, 堪称教你如何打造你自己间隔年的完美快捷手段。请致电(877) AFSN-NEXT, 或通过电子邮件联系info@afsnnext.org。

T12 Jackie

Volunteer Opportunity for Parents & Grandparents

Training on Sep 3, 6, and 10, 9:30 AM-12 PM, Palo Alto Art Center, 1313 Newell Rd, Palo Alto

The Palo Alto Art Center will be holding new docent training sessions this September. Training will take place September 3, 6, and 10 from 9:30 AM to 12 PM. Docents help lead school tours for the [Project Look](#) program. Project Look serves K-5th graders and includes an interactive tour of our galleries and hands-on art activities. This is a great volunteer opportunity for parents, especially art lovers and those that enjoy working with children! Contact Grace Abusharkh, Director of Volunteer Engagement, at grace.abusharkh@cityofpaloalto.org for more information or to sign up.

Participate in a Stanford Brain Function Research Study

The Early Life Stress and Pediatric Anxiety Program at Stanford is recruiting for a research study exploring brain function. Looking for youths age 9-17 who are right-handed and English-speaking. Involves two initial and two follow-up appointments (2 hours each) and includes completing questionnaires, a short interview, and playing computer games during brain imaging with fNIRS (functional Near-Infrared Spectroscopy). Payment up to \$120. Sessions are available both during the academic year and summer. For more info, or to enroll in the study, write to espil@stanford.edu or audreyho@stanford.edu. For info about participant rights, contact (866) 680-2906.

For older Community announcements, see [Recent Issues of the Gunn Connection](#).

父母和祖父母的志愿者机会

培训时间为9月3日，6日和10日，上午9:30至下午12点，Palo Alto艺术中心，1313 Newell Rd, Palo Alto
Palo Alto艺术中心将于今年9月举办新的讲解培训课程。培训将于9月3日，6日和10日上午9:30至下午12:00举行。讲解员帮助领导Project Look[Project Look](#)计划的学校之旅。Project Look为K-5th年级学生提供服务，包括我们的画廊和动手艺术活动的互动之旅。对于父母，特别是艺术爱好者和喜欢与孩子一起工作的人来说，这是一个很好的志愿者机会！请联系grace.abusharkh@cityofpaloalto.org的志愿者主任Grace Abusharkh获取更多信息或注册。

参加斯坦福大学脑功能研究

斯坦福大学的早期生活压力和小儿焦虑项目正在招募一项探索脑功能的研究。寻找9-17岁的右撇子和说英语的年轻人。涉及两个初始和两个后续预约（每个2小时），包括完成问卷调查，简短访谈，以及使用fNIRS（功能性近红外光谱）进行脑成像时玩电脑游戏。最高需支付120美元。会议期间可在学年和夏季提供。如需了解更多信息或参加本研究，请发送电子邮件至espil@stanford.edu或audreyho@stanford.edu。有关参与者权利的信息，请致电(866)680-2906。